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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 24. 5. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. 

Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:   
➢ Na MŠMT v Praze se v úterý 18. 5. rektor, kvestorka a pror. Medek zúčastnili u náměstka 

Dolečka závěrečného jednání ke Strategickému záměru JAMU 2021+. SZ JAMU byl podrobně 
prodiskutován, v předložené podobě byl ze strany MŠMT přijat a hodnocen pozitivně.  

➢ Ve čtvrtek 20. 5. se uskutečnilo online jednání rektorů a kvestorů čtyř vysokých uměleckých škol, 
s náměstkem Dolečkem zaměřené na systémové řešení prostředků kompenzace vědy a 
výzkumu jejich přesunutím do K.  

➢ Ve čtvrtek 20. 5. byl také zahájen festival Divadelní Svět. Rektor kladně hodnotí, že v programu 
bylo JAMU zastoupeno projekty DF – online produkcí jednoaktovky na Havlovské téma Regály a 
živě (Divadelní svět měl MZ ČR VÝJIMKU) představením inscenace Betonová zahrada. 

➢ Neméně pozitivně rektor hodnotí interní realizace komorních oper Bohuslava Martinů v DnO, do 
níž všichni zúčastnění – studenti i pedagogové – vložili maximum tvůrčí energie.  

➢ Datovou schránkou byly odeslány dokumenty na NAÚ – žádosti o akreditace čtyřletého Bc, nav. 
Mgr. SP Multimediální tvorba a doktorského čtyřletého SP Kompozice a teorie kompozice.  

➢ Seznámil členy kolegia se závěrečnou zprávou Auditu připravenosti vnitřního kontrolního 
systému k čerpání účelových dotací. 

➢ V pondělí 17. 4. proběhlo rozloučení s emeritním profesorem Aloisem Hajdou, rektor poděkoval 
děkanovi DF za uspořádání komorního smutečního setkání s rodinou, na rektorát byla doručena 
řada kondolencí, jejichž kopie byly zařazeny do kondolenční knihy. 

➢ Do konce června je potřeba svolat velkou Uměleckou radu, aby návrhy na dvě profesury mohly 
být odeslány prezidentovi ještě před prázdninami. S kolegiem byl dohodnut termín 17.6.2021 od 
10.00 ve velké zkušebně DnO hybridní formou. 

➢ Ke coronavirovým opatřením předal slovo kvestorce.  
 
Informace kvestorky:  

➢ Ve čtvrtek proběhlo jednání Rady vysokých škol.  
➢ Corona informace – změna lhůty po prodělání Covidu19 – zvyšuje se na180 dnů, lhůta po první 

dávce očkování + 22 dní – není třeba test ke vstupu do budov JAMU a řady dalších služeb  
 Divadla naší univerzity jsou v tuto chvíli brána jako veřejná, zkouší se, chystají se představení 
dál dle pravidel harmonogramu. 
Stále musíme dbát na veškerá epidemiologická a hygienická opatření!  

➢ V minulém týdnu navštívila MŚMT i s Ing. Vinklerem k jednání o rekonstrukci kolejí Astorky. 
výzva bude vypsána na jaře 2022. Prosí o setkání pracovní skupiny k rekonstrukci Astorky. 
Jednání bylo dohodnuto na čtvrtek 3. 6. 2021 v 9 hod online formou. 

➢ Bylo vyhlášeno výběrové řízení na ředitele Astorky. Vyhlašuje výběrovou komisi ve čtvrtek 27. 5. 
2021 od 14hod.  

➢ V příštím týdnu jsme nachystání odeslat dokumenty VZ AS JAMU a také se mu bude předkládat 
úpravu rozpočtu JAMU. 
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DF:  
➢ Děkan Francán informoval o tom, že z důvodu otevření fakulty v době, kdy semestr končí, 

ponechali všechny plány dle harmonogramu a vedoucím ateliérů volnou ruku v organizaci 
workshopů apod. Nebude prodloužen semestr, budou však i letních měsících realizována 
představení ve školních divadlech a na letní scéně Buranteatru. 

➢ V následujícím týdnu bude premiéra inscenace Vyrozumění na letní scéně Buranteatru. 
V programu Divadelní svět byla uvedena vedle jmenovaných představení také muzikálová 
produkce Brodway babies. 

➢ Doktorské promoce – dotaz, zda řešit pořízení doktorských talárů (stávající jsou již nevyhovující) 
pro obě fakulty společně nebo odděleně. Fakulty budou řešit taláry dle svého uvážení. 

➢  V plné přípravě je Workshopový JAMUKEMP – herecké a pohybové aktivity, workshopy divadla 
a výchova, představení v Karolínce atd. 
 

HF:  
➢ Děkanka informovala o úspěšné realizace absolventských výkonu v rámci inscenací Komorní 

opery ve dvou titulech: B. Martinů: Hlas lesa a Veselohra na mostě v dnech 21.5., 
22.5.23.5.2021. Díky streamovacím odkazům se mohli na projekt dívat i ředitele komorních oper 
v Curychu, Lipsku a Ljubljaně. 
Tří různá obsazení přinášeli do třech představení různé interpretační akcenty. Z hygienického 
hlediska proběhl projekt bezproblémově 

➢ Přijala nápad propojení s festivalem Divadelní Svět Brno a zmínila spolupráce KO a festivalu 
Janáček v rámci scénických, operních a hudebních představení (dva autorské nové tituly, 
komponovaný pořad, matiné doktoranda a pedagoga, dva koncerty pedagogů a doktorandů. 

➢ Je zahájená příprava tvoření obsahové náplně pro budoucí žádost o OP JAK. 
➢ Proběhla analýza finanční náročnosti kateder na HF.  
➢ Děkanka pozvala na pietní akci k období COVIDu, kterou pořádá Město Brno dne 8.6.2021 na 

boční straně HF (Joštová) od 13 do 17 hodin. HF zajistí hudební doprovod.  
➢ Již bylo odehráno 103 z 109 absolventských výstupů ze studia, děkanka zdůraznila skvělou 

disciplínu a angažovanost studentů a realizačního týmu.  
 

Informace pror. Mackové:  
➢ JAMU se neúčastní dotazníkového šetření dopadů COVID na studenty a akademiky českých VŠ.  

 
Informace pror. Medka:  

➢ Všem, kteří se podíleli na SZ2021+ JAMU moc poděkoval za odvedenou práci. 
➢ Připomíná, že by bylo záhodno začít s čerpáním (zejména mzdových) prostředků CRP 18+ na 

fakultách  
➢ Setkání s předsedou NAÚ Ivanem Barančíkem bude probíhat 2. 6. 2021 v 10:00 hod. na 

rektorátu JAMU – zasedací místnosti rektora. Případné zájemce o účast prosíme nahlásit prof. 
Medkovi 
 

Informace pror. Hlavici:   
➢ MŠMT zveřejnilo výši motivační části institucionální podpory, JAMU dostane 750.285 Kč, v 

součtu se tak celková roční dotace na DKRVO zvýší z 4.380.410 Kč na 4.473.634 Kč, tedy o 
93.224 Kč. Nárůst je způsoben zejména navýšením celkové dotace na DKRVO o 300 mil. Kč. Ve 
srovnání s ostatními UVŠ je JAMU už druhý rok po sobě nejhorší, z původně druhého místa 
(2016) se propadla až na poslední místo. 

➢ Se Society for Artistic Research jsme se dohodli, že se partnery Research Catalogue staneme již 
letos. 

➢ Teritoria umění, vědecká konference doktorandů českých a slovenských uměleckých škol 
spoluorganizovaná JAMU, se letos uskuteční 12. listopadu. Účast zástupců obou fakult je velmi 
žádoucí.  
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➢ V rámci OP JAK je pod záštitou MŠMT a NTK zvažováno centralizované pořízení nového 
knihovního systému (nástupce Aleph), který bude lépe vyhovovat aktuálním potřebám 
(elektronické publikace, multimediální prezentace, on-line výpůjčky). 

➢ Knihovna JAMU v kontextu rozvolňování rozšířila provozní dobu. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Razítka – upřesnění: všechny kulatá razítka součástí budou mít IČO, byly definovány přesné 

údaje, pracuje se na optimálním vizuálu obdélníkových razítek. 
➢ CRP VM – byly definovány principy práce s fokusními skupinami a postupy při sběru dat v rámci 

KA 4 – Mapování problematických míst VM. Za každou instituci by měla pracovat alespoň jedna 
FS – u nás na DF v rámci Divadla bez hranic. Na JAMU byly zaslány dotazníky pro studentská 
šetření ohledně VM, dotazníky budou zaslány dle klíče, který byl stanoven při tvorbě dílčí části 
projektu za JAMU: ti studenti, kteří absolvovali mobilitu v AR 19/20, 20/21 a kteří plánují mobilitu 
v příštím AK + všichni doktorandi JAMU. 

➢ Databáze ISOIS pro správu mezinárodní spolupráce - na MU vnesen dotaz ohledně VZ MR – 
máme reakci na poptávku ceny - 380 tis.  
 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Doplnil a doporučil inscenaci Betonová zahrada, která byla také uveřejněna v rámci festivalu 

Divadelní svět. 
 
DnO – MgA. Petr:  

➢ DnO naskočilo do normálního současného provozu. 
➢ Je připraven plán na příští sezónu, a tudíž je nutno sezvat programovou radu někdy na konci 

června. 
 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Na kolejích přibylo asi 10 studentů od minulého týdnu.  
➢ Dotázala se na letní hotelový režim. Od 15. června 2021 povoluje kolegium ubytování ke 

komerčním účelům.  
➢ Z důvodu odchodu z pozice ředitelky, paní Hájková všem poděkovala za spolupráci za dobu 

jejího působení na tomto postu.  
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 7. 6. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


